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新產品資訊 / New Product Information 

高位料號 / Yes Way Part Number：5C07A47 Series 

說明 / Part Name：miniSATA Cable 

用途 / Description：電腦主機內部傳輸線 Internal SATA Cable 

量產日期 / Available Date：已量產 / Now 

最低訂購量 /  Minimum Order Limit：無限制 / None  
特色 / Features： 

%  線材生產與組裝都在台灣完成。100% made and assembled in Taiwan. 
%  降低備料庫存。不限長度，2天出貨。 

High Inventory Turnover. Cables at any length will be delivered within 2 days.  
%  提供DIY手工具﹑人力量產治具到全自動機器等3套生產方案，產量分別為每小時60條至720條。 

3 production solutions including DIY hand jig, tooling for mass production, and automatic production lines are 
provided, production quantity will be 60pcs ~ 720pcs per hour. 

%  IDC壓接組裝，不需剝線，不需外模射出成型。比起廢料比例達3成的傳統製程，我們為您省料又省工。

IDC assembled, need no stripping and overmold. Compare with the 30% proportion of materials to waste of 
traditional production method, we save you more. 

%  製程僅須五個步驟，人力節省70%，物料週轉率提高700%，能源消耗節省70%以上。 

5 steps only to assemble a cable. Energy consumption and labor will be saved 70% or more, and material 
turnover rate could be up to 700%. 

%  超短頭（12mm）機構設計無限制。搭配超薄線材（1.22mm thin），50公分成品僅重8.96g（傳統為15.60g）。

12mm short connectors lead to carefree mechanic design. While assembled with our 1.22mm thin cable, 50cm 
long cable weighs only 8.96g（Normal SATA cable weighs 15.6g）. 

%  連接器與線材，獲全世界專利。World - Wide patents have been granted. 
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